

Title (en)

Collapsible linen cover, such as a shelter, tent or the like.

Title (de)

Zerlegbarer Schutzraum aus Leinwand, wie Dach, Zelt oder dgl.

Title (fr)

Abri démontable en toile, tel que toit, tente ou analogue.

Publication

**EP 0024246 A1 19810225 (FR)**

Application

**EP 80401175 A 19800811**

Priority

FR 7920671 A 19790814

Abstract (en)

[origin: ES252477U] This shelter comprises at least one roofing formed by a plurality of fabric panels which are assembled in their upper part along curvilinear edges. The edge of each panel forms two curves which converge at a center point and all the panels are united at this center point. The lower side of each panel is provided with two cables for exerting a tension thereon. These cables are spaced apart a distance which is less than the distance between the support posts supporting the outer ends of the seams between adjacent panels. A shelter having three panels thus covers a hexagonal area on the ground and a completely free space.

Abstract (fr)

Cet abri comporte au moins un toiture formée par plusieurs panneaux de toile (1, 2, 3) assemblés entre eux à leur partie supérieure le long de bords curvilignes (8). Le bord (8) de chaque panneau forme deux courbes (9) et (11) convergeant en un point central (10) et tous les panneaux sont réunis en ce point central. Le côté inférieur (4) de panneau est muni de deux câbles (18), (19) de tension, séparés par une distance inférieure à celle qui sépare les piquets supportant les extrémités extérieures des coutures. Un abri à trois panneaux recouvre ainsi une surface au sol hexagonale et un espace totalement libre.

IPC 1-7

**A45F 1/00; E04B 1/347**

IPC 8 full level

**E04H 15/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**E04H 15/18** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] GB 1049904 A 19661130 - FRANKENSTEIN GROUP LTD
- FR 2336099 A2 19770722 - MILLERIOUX BRUNO [FR]
- US 3060949 A 19621030 - MOSS CHARLES W
- FR 1373418 A 19640925 - TEXTILE D ARTICLES DE REPOS SO
- US 3327723 A 19670627 - BURGIN KERMIT H
- US 1335332 A 19200330 - HACKFIELD ARNOLD W
- FR 1470488 A 19670224 - STROMEYER & CO GMBH L
- DE 1256396 B 19671214 - STROMEYER & CO GMBH L

Cited by

EP0346236A3; FR2632677A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0024246 A1 19810225**; AU 6134180 A 19810219; ES 252477 U 19801116; ES 252477 Y 19810516; FR 2463243 A1 19810220;  
FR 2463243 B1 19830422; US 4367761 A 19830111

DOCDB simple family (application)

**EP 80401175 A 19800811**; AU 6134180 A 19800811; ES 252477 U 19800808; FR 7920671 A 19790814; US 17596180 A 19800807